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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2014/15:37 Konsekvenserna av höjda arbetsgivaravgifter för polisen

 

Medarbetarna är polisens viktigaste resurs. Tack vare alliansregeringens 
satsningar på rättsväsendet ökade antalet poliser och antalet civilanställda, 
vilket var en nödvändig och medveten satsning. Samtidigt är 
personalkostnaderna den största utgiftsposten för myndigheterna.

I budgetpropositionen föreslår regeringen att arbetsgivaravgifterna för anställda 
under 26 år ska höjas. Den särskilda reduktion av avgifterna som tidigare gällt 
för att ge fler ungdomar bättre möjligheter till anställning tas bort.

Polisen har medarbetare i alla åldrar. Men såväl bland poliser som övrig 
personal finns ett inte obetydligt antal medarbetare under 26 år.

Min fråga till statsrådet är:

Med hur mycket ökar polisens utgifter för arbetsgivaravgifterna genom 
regeringens förslag att kraftigt höja kostnaderna för anställda under 26 år?

………………………………………

Beatrice Ask (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2014-10-29
Besvaras senast
2014-11-05 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


